
زبان هنر میتواند زوایای زندگی
شهدا را به نمایش درآورد

شهریور 10, 1393
رييس مجمع تشخيص مصلحت نظام، ساخت سريال و فيلم سينمايي از زندگي
شهيدان را اقدامي بسيار ارزشمند دانست و گفت: زبان هنر جلوههايي

خاص دارد و ميتواند زواياي زندگي شهدا را به نمايش درآورد.
به گزارش ايرنا از روابط عمومي مجمع تشخيص مصلحت نظام، آيت الله
هاشمي رفسنجاني ديروز(يکشنبه) در ديدار اعضاي ستاد برگزاري کنگره
شهيد ناصر کاظمي، شهادت را راهي ميان بر براي رسيدن به بارگاه
قرب الهي عنوان کرد و اظهارداشت: شهيد از ميدان جهاد و محل
شهادت، بر بال ملائک به بزم انبياء و اوليا ميرود و اين راز تأکيد

قرآن بر زنده بودن شهدا است.
وي همچنين شهدا را برندگان واقعي زندگي در دنيا و آخرت توصيف و
خاطرنشان کرد: بهترين تعبير خداوند هم درباره شهيدان است که در
بارگاه الهي ارتزاق ميکنند و انسانها را نهي ميکند که شهدا را
مرده مپنداريد.جانشين فرماندهي کل قوا و فرمانده هشت سال دفاع
مقدس با يادآوري فداکاريهاي فرزندان اين آب و خاک، بر نگاه هنري
به زندگي شهدا تأکيد کرد و گفت: اگرچه شهدا، مخصوصاً شهداي
کردستان دنبال شهرت نبودند، ولي گمنامي آنها ماندگارترين تأثيرها
را در جامعه گذاشت و شهداي گمنام، نامدارترين فرزندان ايران
هســتند.هاشمي رفســنجاني بــا بيــان خــاطره اي از شهيــد رجــايي،
اظهارداشت: شهيد رجايي در برگشت از يکي از سفرهاي جنگي به غرب
کشور از دلاوريهاي شهيد ناصر کاظمي که آن زمان فرماندار پاوه بود
وبراي ديدار رييس جمهوري از خط مقدم جنگ برگشته بود،تمجيد
ميکرد.وي با تشريح اوضاع کردستان و منطقه اورامانات در نخستين
سالهــاي پيــروزي انقلاب اسلامــي و پــس از شــروع جنــگ تحميلــي، از
پيچيدگيها و مشکلات مبارزه با ضد انقلاب در آن منطقه گفت و افزود:
يک بار به اتفاق آيت الله طالقاني و شهيد دکتر بهشتي به کردستان
رفتيم و پس از مذاکرات فراوان با سران قبايل و مردم، خطرات آينده
و توطئههاي دشمنان را ترسيم کرديم و خدا را شکر مردم کردستان

متوجه شدند و ميدان داري را از تفرقه افکنان گرفتند.
رييس مجمع تشخيص مصلحت نظام، تلاش براي معرفي شهدا به نسل جوان را
تشريح افتخارات نظام و ايران دانست و گفت: برگزاري يادوارههاي
شهدا يکي از صادق ترين کارهاي جاري است که در فرهنگ اين سرزمين
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ماندگار خواهد بود.
هاشمي رفسنجاني، ساخت سريال و فيلم سينمايي از زندگي شهيدان را
کاري بسيار ارزشمند خواند و تصريح کرد: زبان هنر جلوههايي خاص
دارد و ميتواند زواياي زندگي شهدا را به نمايش درآورد.به گفته
دبير ستاد برگزاري کنگره شهيد کاظمي اين کنگره امسال با عنوان
«شرح فراق» سيزدهم شهريور در سالن اجلاس وزارت کشور برگزار ميشود.


